
Present Simple
To czas, który możemy sobie kojarzyć z Panem Shrekiem (P.S. - Present Simple). 
Pada Shrek oglądamy zawsze na święta, to już taka tradycja i zwyczaj że robimy 
to co roku. Shreka albo się kocha i się go ogląda albo nienawidzi i nawet nie 
włącza telewizora. Dlatego ten czas będziemy używać wtedy gdy mówimy że coś 
robimy często, czasami, zawsze oraz kiedy coś lubimy lub nienawidzimy.

Główni bohaterowie odgrywają w tym czasie najważniejszą role. W każdym zdaniu będziemy szukać 
Shreka (he - on), Fiony (she - ona) lub kota w butach albo osła (it - to). Dlaczego? Bo to fantastyczni 
superbohaterowie więc do każdej rzeczy, którą wykonują będziemy dodawać literę S albo ES.

 
W Shreku nie gram JA ani TY, ani ONI, WY czy nawet MY. Dlatego S dodajemy tylko przy on 

(Shrek), ona (Fiona) oraz to (Osioł) dlatego: 

Shrek eats fried frogs for dinner.                       Fiona jumps very high.

I eat fried chicken and you jump high.

ES dodajemy przy "OSHX" (czyt. osziks), 
czyli kiedy wyrazy kończą się na -o (do, go), -s (dress), -h (wash, watch), -x (fix) 
dodajemy do tych wyrazów ES pod warunkiem że wykonują go bohaterowie ze 

Shreka.
Cat drinks milk and goes outside.  
 I do my homework and fix my computer.


